



International  
School  
Los Angeles  
Lycée  
International

## WHY GIVE TO THE 2015-2016 ANNUAL FUND?

### TOP REASONS YOU MAY NOT KNOW!

- 1. International Schools Have Higher Operating Costs.** We are a private international school, which employs faculty that comes from abroad. Bringing teachers from France and other countries is costly. The cost of getting and maintaining visas for the teachers is expensive. And, therefore, the School spends more money on its teachers than most American private schools. This year alone is budgeted for \$135,000.
- 2. We Receive NO Outside Assistance from Government Sources.** One of the biggest misunderstandings is that we are subsidized by the French government. This is not true. *The French government does not contribute towards the School's operating costs.* Rather, the French government only provides very limited financial aid (*bourse*) to children who are French citizens. This financial aid has sharply decreased in recent years as the French government has reduced its budget in this area. So, just like any other American school, we have to reach into our own pocket to cover the costs of operating and maintaining the School.
- 3. Fundraising Covers the Cost of General Operating Expenses and Campus Improvements.** The Annual Fund supports the general operating costs of the school on a yearly budget. In the past, the Annual Fund has supported general improvements on all the campuses. These improvements have typically occurred over the summer. In general, Annual Fund supports a percentage of the general operating budget and helps close the gap between the tuition revenue and the actual cost of the education. For 2014-2015, fundraising covered 2.5% of the budget. At most private schools, fundraising covers 8% of the budget.
- 4. Fundraising Keeps the Cost of Tuition Down.** In comparison to other private schools in the area (both international and American), the tuition for each student is very modest. Fundraising keeps tuition rates as affordable as possible without compromising the quality of the educational program. For example, the average (non-parochial) similar private preschool through 12<sup>th</sup> grade school charges anywhere between **\$20,000 and \$35,000** per student per year for tuition. Our tuition is approximately **\$16,658** per student per year. Unlike many other private schools, each student has 2 teachers (French and American).
- 5. Philanthropy Helps Fund Financial Aid and Promotes Socioeconomic Diversity** *Funds raised through philanthropy are also used towards funding the financial aid program.* By having a financial aid program, the School promotes socioeconomic diversity on our campus thus allowing families who have different levels of financial means to attend this school. The School's financial aid budget has increased by around \$300,000 over the last two years.

**6. All Other Private Schools Fundraise.** The International School of Los Angeles is creating a culture of giving amongst all our families. Private school fundraising is a normal practice in the United States. Because the government (state or federal) does not contribute to private school education, fundraising is a necessary means to support continuing improvements for all private schools. Private schools fundraise and charge other non-mandatory fees to balance the budget and to ensure their school's viability. In fact, *parents in most other private schools **are expected** to give above and beyond the amount of tuition and registration fees. The amount of money raised through fundraising pales in comparison to other private schools and even amongst other French and international schools. Our goal is to raise \$1 million from the Annual Fund by 2017-2018*

**7. 100% Participation Is SO Important.** *100% participation ensures the School's solid financial future and inspires outside financial institutions with the confidence to invest in the School.* As we continue to develop our efforts outside the School, it is important that 100% of our parent population support the School. **And, faculty and administration participate at 100%.** If the faculty and administration care enough about the School, shouldn't all parents as well?

**8. It's for our children!** We all send our children here because they receive a top-notch education. So, as parents, it is important to support our children's educational institution so they can continue to receive the best education possible, and also learn and grow in a warm environment with the resources they need.

**9. It's Tax Deductible:** All gifts made to the School are tax deductible to the fullest extent of the law. Lycée International de Los Angeles is a 501(c)(3) non-profit organization. EIN: 95-3363496

**How To Make Your Donation:** You can make a pledge or gift to the campaign. **All pledge payments and donations are due by June 30, 2016.** If you choose to make your tax-deductible gift now, you can pay by several methods:

**Check:** Please send a check payable to *Lycée International de Los Angeles*.

**Credit card:** Please visit <https://lilaschool.ejoinme.org/AC1516> to make your contribution online.

**Wire or Stock transfer:** Please contact Michele Wray Khateri, Director of Advancement, at [Michele.khateri@lilaschool.com](mailto:Michele.khateri@lilaschool.com) or 818-994-2961.



International  
School  
Los Angeles  
Lycée  
International

## POURQUOI DONNER A LA NOUVELLE CAMPAGNE DE LEVEE DE FONDS 2015-2016?

Voici les principales raisons que vous ne connaissez peut-être pas!

- 1. Les écoles internationales ont des coûts de fonctionnement plus élevés.** Nous sommes une école internationale privée qui emploie son personnel enseignant de l'étranger. Faire venir le corps éducatif de France et autres pays est onéreux. Le coût d'obtention et de renouvellement des visas pour les enseignants est important. Cela explique pourquoi notre école dépense plus pour ses enseignants que la plupart des écoles privées américaines. Cette année seulement, le budget est fixé à 135 000\$.
- 2. Nous ne recevons aucune aide gouvernementale extérieure.** Un des malentendus les plus courants est que nous serions subventionnés par le gouvernement français. Ce n'est pas vrai. Le gouvernement français ne contribue pas aux coûts opérationnels de l'école. En revanche, il fournit une aide financière très limitée (bourses) à certains enfants de nationalité française. Cette aide financière a nettement diminué ces dernières années car le gouvernement français a réduit ses budgets dans ce domaine. Par conséquent, comme d'autres écoles américaines, nous devons compter sur nos propres moyens pour couvrir les coûts de fonctionnement et assurer l'entretien de nos installations.
- 3. Les levées de fonds servent à couvrir le coût des dépenses liées aux opérations et à l'amélioration des campus.** La campagne annuelle de levée de fonds permet de supporter les coûts de fonctionnement de l'école et ce sur un budget annuel. Dans le passé, la levée de fonds annuelle a permis d'apporter des améliorations générales sur tous les campus. Les travaux sont typiquement faits pendant l'été. En règle générale, la levée de fonds annuelle supporte un pourcentage du budget des opérations et aide à réduire l'écart entre les recettes des frais de scolarité et le coût réel de l'éducation. Pour 2014-2015, la levée de fonds a couvert 2.5% du budget. Pour la plupart des écoles privées, les levées de fonds couvrent 8% du budget.
- 4. Les levées de fonds permettent de limiter la hausse des frais de scolarité.** Comparés à d'autres écoles privées (internationales et américaines) dans notre région, nos frais de scolarité sont modestes. Les levées de fonds permettent de maintenir ce niveau abordable sans altérer la qualité de notre programme éducatif. Par exemple, d'autres écoles privées, qui offrent les sections de la maternelle jusqu'à la terminale, facturent en moyenne entre 20 000\$ et 35 000\$ par élève et par an. Nos frais de scolarité s'élèvent à 16 658\$ par élève et par an. Contrairement à d'autres écoles privées, chaque élève de l'école élémentaire a deux enseignants (français et américain).
- 5. La philanthropie contribue au financement de l'aide financière et favorise la diversité socio-économique.** Les fonds récoltés grâce à la philanthropie sont aussi utilisés pour le programme d'aide financière. Avoir un programme d'aide financière permet à notre école de promouvoir la diversité socio-économique sur nos campus, et donc de donner la possibilité aux familles ayant des moyens financiers plus réduits d'accéder à notre école. Le budget de l'aide financière de l'école a augmenté d'environ 300 000\$ au cours des deux dernières années.

6. **Toutes les autres écoles privées doivent faire des levées de fonds.** Le Lycée International de Los Angeles veut créer une « culture du don » au sein des familles. Les levées de fonds dans les écoles privées sont pratique courante aux Etats-Unis. Parce que le gouvernement (de l'Etat ou fédéral) ne subventionne pas l'enseignement privé, lever des fonds est un moyen incontournable pour toutes les écoles privées d'assurer leur développement. Celles-ci collectent des fonds et facturent d'autres frais non obligatoires pour équilibrer leur budget et assurer leur viabilité. A vrai dire, les familles, dans la plupart des établissements privés, savent qu'elles doivent donner bien plus que les frais de scolarité et d'inscription. Dans notre établissement, le montant de l'argent récolté par le biais de levées de fonds est minime comparé à d'autres établissements privés, et ce même parmi d'autres écoles françaises et internationales. Notre but est de collecter un million de dollars d'ici 2017-2018.
7. **Atteindre les 100% de participation est primordial.** 100% de participation assure un avenir financier solide et incite les institutions financières extérieures à investir dans notre école. Tout en continuant nos efforts pour attirer des fonds extérieurs, il est important que toutes nos familles et tous nos employés nous apportent leur soutien. Si le corps enseignant et membres de l'administration se mobilisent pour l'école, tous les parents ne devraient-ils pas en faire autant ?
8. **C'est pour nos enfants !** Nos avons choisi cette école pour nos enfants car ils y reçoivent une éducation de haute qualité. En tant que parents, il est important de soutenir l'établissement de nos enfants afin qu'ils continuent à recevoir la meilleure éducation possible, à apprendre et à grandir dans un environnement propice et riche.
9. **C'est déductible des impôts :** Toute donation faite à l'école est déductible des impôts, tel qu'autorisé par la loi. Le Lycée International de Los Angeles est un organisme à but non lucratif 501(c)(3). EIN: 95-3363496

**Comment participer:** Vous pouvez faire une promesse de don ou donner à la campagne. **Tout paiement de promesses de dons ou donations doit être fait d'ici le 30 juin 2016.** Si vous choisissez de faire votre don dès maintenant, vous avez plusieurs options de paiement :

**Par chèque:** Merci d'établir le chèque à l'ordre du *Lycée International de Los Angeles* ou du *LILA*.

**Par carte de crédit:** Merci de vous connecter sur le site suivant afin de faire votre contribution en ligne <https://lilaschool.ejoinme.org/AC1516>.

**Par virement bancaire ou transfert d'actions:** Merci de contacter Michele Wray Khateri, Directeur de l'Avancement, à [michele.khateri@lilaschool.com](mailto:michele.khateri@lilaschool.com) ou au 818-994-2961.